

Åkermark från medeltiden

I bokskogen söder om Friskusstugan finns gammal åkermark bevarad. Sammanlagt ett drygt hundratal små rösen finns längs körvägen upp genom området. Tittar man noga ser man att marken är riktigt väl röjd. En arkeologisk undersökning för några år sedan visade att åkermarken är från medeltid. Förmodligen hörde den till en numera försvunnen gård som var i bruk under Bockstensmannens tid! I området finns också en fin vargrop – den är dock betydligt yngre.

Åkulla

Åkulla var en gång Varbergsbornas vintersportort. Tack vare järnvägsförbindelsen Varberg – Åtran fanns goda möjligheter att göra dagsutflykter. Sportstugan vid Yasjön byggdes med frivilligt arbete 1930 för att tågrese-närerna skulle få en värmestuga. Under 2:a världskriget var stugan militärförläggning. Den nuvarande gården stod färdig 1965 och erbjöd servering och övernattnig. Många minns med glädje bryggdanserna i Åkulla. Under vintersäsongen finns här konstsnöbelagda längdskidspår.

Åkulla Outdoor Resort erbjuder boende, mat och aktiviteter i en naturskön miljö. Välj mellan hotell eller trivsamt boende i stugor och vandrarhem. Här finns även ställplatser för husbil och husvagn, tältplats samt vindskydd. 0340-835 00, www.akullaresort.se.

Lysernas ställplatser

I närheten av Åkulla Outdoor Resort finns Lysernas ställplatser med eller utan el. På plats finns även B&B. För teambuilding, svensex, etc. finns Gräv o Ha Sköj. 072-564 60 11, info@akulla.eu.

MIDDLE AGE FARMLAND

In the beech forest, south of friskusstugan, ancient farmland has been preserved. There are more than 100 small cairns along the road in the area. A closer look shows that the ground has been well cleared. An archaeological survey a few years ago showed that the land is from the Middle Ages. It probably was part of a farm during the Bocksten Man's period. There is also a wolf pit, but it does not date back that far.

ÅKULLA

Åkulla was once the winter resort of choice for Varberg residents. It was easy to daytrip to Åkulla by train between Varberg and Åtran. The sports cabin at Yasjön was built voluntarily in 1930 to give train travellers a warm shelter. During WW2, the cabin was used as a military barracks. The current facility, built in 1965, offered catering and accommodation. Cross country ski courses with artificial snow are available in the winter.

ÅKULLA OUTDOOR RESORT offers accommodations, food and activities in a scenic environment. Choose between hotel accommodation or a comfortable stay in a cabin or youth hostel. There are also pitches for motorhomes, caravans, tents and wind shelters. +46 340 835 00, www.akullaresort.se.

LYSERNAS PITCHES

In the vicinity of Åkulla Outdoor Resort, you will find Lysernas pitches, with or without electricity, as well as a B&B. For team building, stag parties, etc. you will find Gräv o Ha Sköj. +46 72 564 60 11, info@akulla.eu.

ACKER AUS DEM MITTELALTER

Im der Friskusstugan liegt altes Ackerland, dessen Zufahrt von gut hundert Steinhäufchen gesäumt wird. Bei genauem Hinsehen erkennt man, dass der Boden gut gerodet ist. Eine archäologische Untersuchung ergab, dass der Acker aus dem Mittelalter stammt und vermutlich zu einem inzwischen verschwundenen Hof aus dem 14. Jahrhundert gehörte! Auch eine – allerdings viel jüngere – Wolfsgrube ist hier zu finden.

ÅKULLA

Åkulla war einmal der Wintersportort der Varberger. Dank der Eisenbahnverbindung Varberg – Åtran gab es beste Gelegenheiten für Tagestouren. 1930 errichteten Freiwillige die Sporthütte am Yasjön, um den Zugreisenden einen Platz zum Aufwärmen zu bieten. Im Zweiten Weltkrieg diente die Hütte als Kaserne, und seit 1965 steht der Hof in seiner jetzigen Form. Im Winter laden Kunstschneelopen zum Langlauf ein.

ÅKULLA OUTDOOR RESORT bietet Unterkünfte, Speisen und Aktivitäten inmitten schöner Natur. Wählen Sie zwischen einem Hotelzimmer oder einer gemütlichen Unterkunft in einer Hütte und Wandererherberge. Hier gibt es auch Stellplätze für Wohnmobile und Wohnwagen sowie Zeltplätze mit Windschutz. +46 340 835 00, www.akullaresort.se.

LYSERNAS STELLPLÄTZE

In der Nähe vom Åkulla Outdoor Resort finden Sie Stellplätze mit oder ohne Strom. Außerdem gibt es hier auch ein B&B. Für Teambuilding-Events, Junggesellenabschiede usw. eignen sich Gräv und Ha Sköj. +46 72 564 60 11, info@akulla.eu.

